

Styrelsemöte ÖDET Programförening
2023-11-03



1 Närvaro

1.1 Närvarande

Soren Smink, Petter Bratland, Aleksandar Botic, Ruben Croall, Lucas Brunnegård, Axel Ahlman, Edward Jensen, Albin Stuesson, Kalle Andersson, Felix Gustafsson, Eric Stenberg, Ludvig Sanell

1.2 Anmäld frånvaro

William Balte, Filip Göransson

1.3 Frånvaro

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:09

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

Ruben Croall

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

UTB-ITE möte, kan SAOS gå?: *Ja*

Skuggning gymnasieelev - IOM ska kontakta eleven & Ruben kanske ställer upp, status: *Sture har kontaktat eleven. Inget svar. Årskurs 1 eller 2.*

2.7 Uppföljning: skrivelser

Skol-mail (kåren & IT-avdelningen): *Vi får den. Kåren vill ha våra förslag på nollningsmail. Finns i Discord.*

Studentlivsmöte 30 oktober - SAOS gick, något att rapportera: *Ordna event med UFO och skriv inlägg på engelska.*

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 13 925.36 Kr

Phestkonto: 3154.07 Kr

Placeringskonto: 12000 Kr

Mekis-konto: 1996.36 kr

2.8.2 Phestorgan

Sjödets-märken - Är alla utdelade: *Nej*

Beerpongturnering med Info 1a december, kanske behöver arbetare: *Behöver 3 stycken.*

MÖS i planering - 24 november: *Går enligt planer.*

FAME-event 27e oktober - Lyckat?: *Ja.*

FAME-rabatt Buttericks - Status?: *De skall återkomma.*

Vikinga-Gasque: *Behöver arbetare. Vi ska se till att sälja potatissäckar.*

Mekatronens Jul: *Har arbetare, sjuk jobbar för oss.*

Bordershop-resa - smålles vill inte längre samarbeta, HOVmästarna är intresserade. Status: *Möte med HOV på måndag. 31 stycken intresserade.*

Nya Phestisar har valts in: *4 av 5, behöver en till. Återkommer nästa möte.*

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet *Påbörjat.*

Soren ordnar tackdokument till Dexter *Ej påbörjat.*

Mekismärke - senaste förslaget har återigen tagits upp: *Wilma har påbörjat design.*

2.8.4 IOM

ÖDET-wiki på hemsidan - Daniel expanderar hemsidan: *Får återkomma.*

Döp om ÖDET-facebookgruppen till ÖDET-alumner, William skulle lösa: *Får återkomma.*

Facebook-sidan (inte alumngruppen!) ska raderas, William skulle lösa: *Får återkomma.*

2.8.5 KON

Företagsevent som Mito tipsade om - inväntat uppdateringar: *Eventuellt vara med Info och Ey.*

Event HMS - William ska kontakta HMS igen: *De är intresserade. William skall ha telefonmöte med dem.*

William har fått kontakt med en gammal student på Getinge, status: *Lucas var där på ITE mässan. Kontakt med en ny individ och Lucas återkommer.*

Redsense Medical har också kontaktats - William försöker igen: *Får återkomma*

Swedlock - kontaktats ännu?: *Får återkomma, har ej kontaktats ännu.*

Phoniro - Filip ska ha ett möte med Katrin på mässan enl. Williams kontakt: *De är intresserade av att ha något i februari och de vill arrangera något inna årsskiftet.*

Studiebesök Mildef 9/11 - Filip är ansvarig på plats, eventuellt följer Ruben och Lucas med. Totalt 35 platser i deras buss och Mildef bjuder på kvällsmat - Inväntar sista bekräftningar, uppdateringar?: *Det finns fåtal biljetter kvar.*

Samarbete med kommunens näringslivsansvariga och Area Academy, lunchföreläsning 13/11: *Skall ha uppföljningsmöte. Studentkåren har fixat ett hitract event, läggs upp på onsdag. Återkommer med mer information.*

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Skåpslista, saknar 3st - Två är på väg med brev till Theo, status på tredje?: *Kollar med Theo.*

Behöver printas nya pantpåsefästen i D4, status?: *Daniel printade, Axel monterade.*

Pantnycklar: *I Axels ficka. Ta reda på vem som har vilka nycklar.*

Inköp av salt: *Axel fixar.*

2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor - Soren & Filip har kommit överens om en lösning, tröjorna beställs i helgen. *Kommer om två veckor.*

Arkivet - Har allt förts över till Aleksandars konto?: *Ja.*

Styrelsemärken: *Eric löser det.*

Musikhjälpen - Status?: *Påbörjat planering.*

Sånghäfte: *Skall säljas på Hitract. Vinst går till event, styrelse eller mekis. Kontakta passionerat?*

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Nuvarande status?: *Filip skall få material av Mattias.*

2.9.2 Workshops:

2.10 Nästa möte:

Om två veckor.

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

12.56

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Mekatronen och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:

12:57:25 2023-11-03